



敬啟者：

To the Parents/ Guardians

**中一自行分配學位事宜**  
**Form One Discretionary Place**

本校多年來收取成績最高組別的學生，實在感謝家長們一直以來的支持。而鑑於最近有很多本校及區內外家長查詢有關本校自行分配學位事宜，如申請程序、收生人數及準則、面談形式、教學語言及候補學額等，本校將舉辦中一自行分配學位資訊日暨座談會，講解及展示有關資訊，詳情如下：

Since the College's establishment, **all F.1 intake belongs to top banding**, thanks to the support of parents. Owing to the recent enquiries from parents of current students and those in the district about the Form One Discretionary Places including procedure of application, number of discretionary places, enrolment criteria, procedure of interview, number of self-nominating place, as well as the Adoption of MOI, this circular is to brief the matters to avoid any misunderstanding and confusion among parents and students.

The College is to hold an Information Day cum Form One Discretionary Places Talk to explain and display the information concerned. Details are as follows:

舉行日期： Date	2018年12月16日(星期日) 16 <sup>th</sup> December 2018 (Sunday)
舉行時間： Time	09:00-12:00
活動內容： Programs	1. 教學語言 The Adoption of MOI 2. 收生準則及申請須知 Enrolment Criteria and note for applicants 3. 校務簡介 Brief Introduction of School Affairs 4. 校園參觀 Campus Tour

家長如欲出席是次活動，請於二零一八年十一月九日開始透過本校網頁、傳真、致電或親臨校務處登記，額滿即止。有見去年已舉辦2場座談會，出席人數超過1,200人，但有不少家長表示因額滿而要求增辦座談會，故請盡早報名。

Parents who wish to attend the activity should make prior registration **either by our school website, fax and phone or in person from 9<sup>th</sup> November, 2018; first come, first served**. The 2 talks held last year were a great success with **over 1,200 participants** and many parents showed great interests in having more talks. Places are limited and please make reservation as soon as possible.

此外，若家長尚有其他提問或查詢更多有關本校教學語言政策及中一自行分配學位資料，可隨時致電本校，或瀏覽本校網頁 <http://www.plkchc.edu.hk>。

Moreover, parents who have further enquiries or want to know more about the new language policies and Form One Discretionary Place are free to call us to browse our school website at <http://www.plkchc.edu.hk>.

請家長閱悉後並簽妥回條，囑咐學生於十一月十六日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 16<sup>th</sup> November, 2018.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

中一自行分配學位籌委會啟  
Form One Discretionary Committee

二零一八年十一月十三日  
13<sup>th</sup> November, 2018





**PO LEUNG KUK CELINE HO YAM TONG COLLEGE**

**保良局何蔭棠中學**

176 Po Kong Village Road, School Village, Wong Tai Sin, Kowloon.  
九龍黃大仙蒲崗村道176號學校村

Tel: 2626 9930

Fax: 2626 9339

二零一八年至一九年度學校通訊第二十五號  
2018-2019/School Circular no.25

回條

Reply Slip



有關學校通訊第二十五號「中一自行分配學位事宜」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in School Circular no.25 "Form One Discretionary Place".

此覆

中一自行分配學位籌委會啟

Form One Discretionary Committee

學生姓名：\_\_\_\_\_

Student's name

班 別：\_\_\_\_\_ ( )

Class

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

Signature of Parent/ Guardian

二零一八年十一月 日

Date: \_\_\_\_\_